
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. april 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 834 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Stine Brix (EL) og Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 834:  

”Mi isteriet har oplyst, at salget af SSI’s va i eproduktio  lev fre lagt for regeri -
gens Økonomiudvalg 8 gange. Ministeriet bedes oplyse, hvornår og hvem der deltog 

samt indholdet af disse forelæggelser. Ministeriet bedes endvidere oversende det be-

slutningsgrundlag, som blev fremlagt for det daværende Økonomiudvalg, da beslut-

ningen om at igangsætte salgsprocessen blev truffet.” 

 

Svar: 

Der er tale om interne regeringspapirer fra såvel de daværende SRSF-regeringer, SR-

regeringer som den daværende Venstre-regering. De vil derfor ikke blive oversendt til 

Sundheds- og Ældreudvalget. 
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